



## PROTOKOLL FR 02/2020

Datum: 2020-03-25

Plats: Telefonmöte

Närvarande: \* Håkan Olsson HO, Ordförande  
(\* = beslutande) \* Mats-Ove Bergström MOB, Ledamot  
\* Bengt Johansson BJ, Ledamot  
Madelaine Lundin ML, Adjungerad

Ej närvarande: Daniel Nyman DN, Förbundsstyrelsen

- 
- § 11 **Mötets öppnande**
  - § 12 **Föregående mötesprotokoll**
  - § 13 **Fastställande av mötets dagordning**
  - § 14 **Ekonomi**
  - § 15 **Dispenser**
  - § 16 **Uppklassning/utbildning**
  - § 17 **Rapporter/skrivelser**
  - § 18 **Tävlingsbesök/möten**
  - § 19 **Nästa möte**
  - § 20 **Mötets avslutande**
- 

### § 11 **Mötets öppnande**

Ordföranden hälsar deltagarna välkomna och öppnar mötet.

### § 12 **Föregående mötesprotokoll**

§ 07 B/ HO har inte lyckats få tag på tävlingsledaren för den aktuella tävlingen men har undersökt saken med andra närvarande. HO och ML svarar brevskrivaren.

### § 13 **Fastställande av mötets dagordning**

Vi godkänner dagordningen.

### § 14 **Ekonomi**

Ingen resultatrapport har inkommit till oss. Vi måste se över vår budget pga Corona situationen.

### § 15 **Dispenser**

A/ Kristianstad FRC ansöker om dispens för anbudsbefrielse för deras 2-dagars tävling i juni. Beslut: Detta är redan reglerat i vårt regelverk, så någon dispens behövs ej. HO besvarar.

B/ Årjängs MK ansöker om dispens för montering av extra stol vid prova-på arrangemang under 2020.

Beslut: Vi beviljar, BJ besvarar.

C/ Tomelilla MK ansöker om dispens för montering av extra stol vid prova-på arrangemang under 2020.

Beslut: Vi beviljar, BJ besvarar.

D/ Finspångs MK ansöker om dispens för montering av extra stol vid prova-på arrangemang under 2020.

Beslut: Vi beviljar, BJ besvarar.

E/ Arrangören bakom Jernbro Live Cup ansöker om att få begränsa antalet juniorer på sin finaltävling i Gestrike 3 oktober.

Beslut: Vi avslår, HO besvarar.

F/ Stockholms BK ansöker om dispens för montering av extra stol vid prova-på arrangemang under 2020.

Beslut: Vi beviljar, BJ besvarar.

## § 16 Uppklassning/utbildning

A/ Östergötlands BF ansöker om att Johan Karlsson, Åtvidabergs MK ska bli vagnboksutfärdare.

Beslut: Vi beviljar ett provår, han får utfärdarstämpel nummer 603. BJ besvarar.

B/ Nedre Norra BF ansöker om att Martin Hedberg, SMK Dala ska bli vagnboksutfärdare.

Beslut: Vi beviljar ett provår, han får utfärdarstämpel nummer 302. BJ besvarar.

C/ Vagnboksutfärdare 918.

Beslut: Vi återinsätter honom som vagnboksutfärdare, BJ kontaktar med ett följebrev till utfärdaren och Västra BF.

## § 17 Rapporter/skrivelser

A/ Användande av Anmälan Online för folkracetävlingar som inte körs inom Svensk Bilsport.

Beslut: ML svarar på inkommen skrivelse.

B/ Corona.

Just nu rekommenderar vi att man följer de riktlinjer som Förbundsstyrelsen gått ut med angående tävling och träning.

C/ Ärendebblankett folkrace.

Vi kommer att införa en ärendebblankett som ska användas när ärenden skickas till utskottet.

ML kontaktar SGA:er med info om detta samt får ut den på hemsidan.

D/UK TV Series

Inte aktuellt just nu pga Corona situationen. HO besvarar.

E/Regelskrivning 2021-2023

Vi kommer att gå igenom de inkomna synpunkterna från våra SGA:er så fort vi har möjlighet.

F/Bilcross

MOB och BJ får i uppdrag att se över Bilcross reglerna.

G/ Inställda kurser vagnboksutfärdare.

BJ skickar ut ett mail till distriktsteknikerna i de distrikt som skulle haft kurser med info om att de som var tvingade att gå kurs nu i år får dispens att besikta under 2020 på grund av det rådande läget.

## § 18 Tävlingsbesök/möten

-

## § 19 Nästa möte

Ordföranden kallar vid behov.

---

**§ 20 Mötets avslutande**

---

---

**Protokoll upprättat av:**

**Protokoll justerat av:**

---

*Madelaine Lundin*

---

*Håkan Olsson*